
 Protokół  nr LV/2018 
z sesji Rady Gminy Łęka Opatowska 
odbytej w dniu 22 sierpnia  2018 r. 

w sali widowiskowej Urzędu Gminy w Łęce Opatowskiej. 
 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Michał Jerczyński  o godz. 12:05 otworzył sesję i po powitaniu 
radnych, sołtysów, wójta z pracownikami urzędu, zaproszonych gości, przedstawicieli lokalnej 
prasy oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12-stu 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności radnych stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Wójt Gminy - Adam Kopis 
- Skarbnik Gminy – Alina Brząkała 
- Sekretarz Gminy   -  Małgorzata Gąszczak 
- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                                                                                                    
  Tomasz Jerczyński,  
- Kierownik Centrum Usług Wspólnych – Barbara Kulak, 
- Inspektor ds. gospodarki gruntami – Anna Pilarek, 
- Inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 
   oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do  
   niniejszego  protokołu. 
 
Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2018 rok, 
2) przyjęcia Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci  

i młodzieży szkół podstawowych i gimnazjum uczęszczających na terenie 
gminy Łęka Opatowska, 

3) zasad udzielania stypendiów naukowych, przedmiotowych, artystycznych, 
sportowych oraz za osiągnięcie wysokiego wyniku egzaminu ósmoklasisty  
i gimnazjalnego, 

4) Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego dla obszaru 
położonego w obrębie geodezyjnym Opatów w sąsiedztwie ulicy Kępińskiej  
i Słonecznej w gminie Łęka Opatowska,  

5) Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego dla obszarów 
położonych w obrębie geodezyjnym Opatów w sąsiedztwie ulicy 
Bolesławieckiej oraz w obrębie geodezyjnym Siemianice w gminie Łęka 
Opatowska,  

6) Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego dla obszarów 
położonych w obrębie geodezyjnym Zmyślona Słupska, w obrębie 
geodezyjnym Raków, w obrębie geodezyjnym Opatów w sąsiedztwie ulicy 
Poznańskiej w gminie Łęka Opatowska. 

7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Opieki nad zabytkami na lata 2015-2018 
dla gminy Łęka Opatowska za okres 2015-2016. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 



9. Wolne wnioski i informacje. 
10. Zakończenie obrad LV Sesji Rady Gminy. 

 
Głos zabrał Wójt Gminy, który poprosił o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie  
6 podpunkcie 2 projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Łęka Opatowska na lata 2018-2039 r. oraz poprosił o wprowadzenie w punkcie 6 podpunktu 
8 projektu uchwały w sprawie określenia zasad związanych z zapewnieniem bezpłatnego 
transportu i opieki w czasie przejazdu do szkoły i przedszkola uczniom zamieszkałym na 
terenie Gminy Łęka Opatowska. 
  
Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady, który poprosił o zmianę treści projektu uchwały 

w punkcie 6 podpunkcie 4 na: w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów położonych w obrębie 
geodezyjnym Opatów w sąsiedztwie ulicy Katowickiej i Słonecznej w gminie Łęka 
Opatowska.  
 
Idąc dalej Przewodniczący Rady poprosił o zmianę treści projektu uchwały w punkcie  
6 podpunkcie 5 na: w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszarów położonych w obrębie geodezyjnym Opatów 
w sąsiedztwie ulicy Bolesławieckiej oraz w obrębie geodezyjnym Siemianice w miejscowości 
Klasak w gminie Łęka Opatowska. 
 
Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zmianę treści projektu uchwały  
w punkcie 6 na: w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszarów położonych w obrębie geodezyjnym 
Zmyślona Słupska w obrębie geodezyjnym Raków, w obrębie geodezyjnym Opatów w 
sąsiedztwie ulicy Poznańskiej w gminie Łęka Opatowska. 
 
Idąc dalej Przewodniczący poddał pod głosowanie I poprawkę czyli wprowadzenie do 
porządku obrad uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 
Opatowska na lata 2018-2039 r. „Za” wprowadzeniem I poprawki do porządku obrad głosowało 
12-stu radnych. 
 
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie II poprawkę czyli wprowadzenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie określenia zasad związanych z zapewnieniem 
bezpłatnego transportu i opieki w czasie przejazdu do szkoły i przedszkola uczniom 
zamieszkałym na terenie Gminy Łęka Opatowska. „Za” wprowadzeniem II poprawki do 
porządku obrad głosowało 11-stu radnych, 1 radny „wstrzymał się od głosu”. 
 
Idąc dalej Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie III poprawkę czyli zmianę treści 
projektu uchwały w punkcie 6 podpunkcie 4 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów położonych w obrębie 
geodezyjnym Opatów w sąsiedztwie ulicy Katowickiej i Słonecznej w gminie Łęka Opatowska. 
„Za” wprowadzeniem III poprawki do porządku obrad głosowało 12-stu radnych. 
 
Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie IV poprawkę czyli zmianę treści 
projektu uchwały w punkcie 6 podpunkcie 5 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów położonych  
w obrębie geodezyjnym Opatów w sąsiedztwie ulicy Bolesławieckiej oraz w obrębie 
geodezyjnym Siemianice w miejscowości Klasak w Gminie Łęka Opatowska. „Za” 
wprowadzeniem IV poprawki do porządku obrad głosowało 12-stu radnych. 
 
Idąc dalej Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie V poprawkę czyli zmianę treści 
projektu uchwały w punkcie 6 podpunkcie 6 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów położonych w obrębie 
geodezyjnym Zmyślona Słupska w obrębie geodezyjnym Raków, w obrębie geodezyjnym 
Opatów w sąsiedztwie ulicy Poznańskiej w gminie Łęka Opatowska. 



„Za” wprowadzeniem V poprawki do porządku obrad głosowało 12-stu radnych. 
 
Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie cały porządek obrad wraz  
z naniesionymi poprawkami. „Za” przyjęciem poprawionego porządku obrad głosowało 11-stu 
radnych, 1 radny „wstrzymał się od głosu”. 
 
Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2018 rok, 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2018-2039 
r., 

3) przyjęcia Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży 
szkół podstawowych i gimnazjum uczęszczających na terenie Gminy Łęka Opatowska, 

4) zasad udzielania stypendiów naukowych, przedmiotowych, artystycznych, sportowych 
oraz za osiągnięcie wysokiego wyniku egzaminu ósmoklasisty i gimnazjalnego, 

5) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla obszarów położonych w obrębie geodezyjnym Opatów w sąsiedztwie ulicy 
Katowickiej i Słonecznej w gminie Łęka Opatowska,  

6) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla obszarów położonych w obrębie geodezyjnym Opatów w sąsiedztwie ulicy 
Bolesławieckiej oraz w obrębie geodezyjnym Siemianice w miejscowości Klasak  
w gminie Łęka Opatowska,  

7) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla obszarów położonych w obrębie geodezyjnym Zmyślona Słupska w obrębie 
geodezyjnym Raków, w obrębie geodezyjnym Opatów w sąsiedztwie ulicy Poznańskiej 
w gminie Łęka Opatowska, 

8) określenia zasad związanych z zapewnieniem bezpłatnego transportu i opieki w czasie 
przejazdu do szkoły i przedszkola uczniom zamieszkałym na terenie Gminy Łęka 
Opatowska.  

7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Opieki nad zabytkami na lata 2015-2018 
dla gminy Łęka Opatowska za okres 2015-2016. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Wolne wnioski i informacje. 
10. Zakończenie obrad LV Sesji Rady Gminy. 

 
Ad. 3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 
uprzedniego czytania. Protokół z LIV sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony do 
wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu 
lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z powyższym 
Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 
 
Przewodniczący Rady spytał radnych kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji – 
„za” przyjęciem protokołu głosowało 12-stu radnych jednogłośnie. 
 
Przed przystąpieniem do punktu 4 Wójt poprosił na środek Dyrektora Gminnej Biblioteki 
Publicznej w Łęce Opatowskiej z/s w Opatowie P. Katarzynę Szczepańską gdzie wraz  
z Przewodniczącym Rady wręczył serdeczne podziękowania za współpracę i gratulacje  
z tyt. przejścia na emeryturę.  
 



Idąc dalej P. Szczepańska również podziękowała za współpracę, pamięć i bardzo miłe 
pożegnanie. 
 
Następnie Wójt Gminy poprosił na środek nowo wybranego Dyrektora Gminnej Biblioteki  
Publicznej w Łęce Opatowskiej z/s w Opatowie P. Gabrielę Brzezińską gdzie wręczył wraz  
z Przewodniczącym Rady serdeczne gratulacje z tyt. objęcia nowego stanowiska i życzył 
powodzenia w nowej  pracy. 
 
Ad. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 
 
Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 
międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad.  
 
Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza  
z wykonania uchwał Rady. 
 
Zgodnie z paragrafem 38 Statutu Gminy Łęka Opatowska Wójt złożył sprawozdanie za okres 
od  11.07.2018 r. do 22.08.2018 r., które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Idąc dalej głos zabrał Radny Powiatowy D. Gąszczak, który podziękował pracownikom Urzędu 
Gminy  jak i Panu Wójtowi za przygotowanie i wielki wkład w organizacji imprezy Dni Gminy 
Łęka Opatowska.  
 
Następnie D. Gąszczak zadał pytanie Wójtowi Gminy odnośnie spotkania z przedstawicielami 
GDDiA czy coś więcej wiadomo w sprawie lewoskrętów Piaski – Łęka. 
 
Wójt Gminy odpowiedział: „W kwestii w/w lewoskrętów i modernizacji odcinka jako gmina 
posiadamy projekt, który jest w Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad . Będąc na spotkaniu dot. 
planów związanych z następnym rokiem czyli z naszą modernizacją drogi która była jednym z 
etapów realizacji już kilkanaście lat do tyłu, powiedziano, iż w przyszłym tygodniu otrzymamy 
stosowne informacje w tej sprawie, które Państwu niezwłocznie będą przekazane. Lewoskręt 
do Piasek i lewoskręt do Łęki Opatowskiej oraz ścieżka pieszo rowerowa to są najbardziej 
potrzebne kwestie przy tym odcinku. 
 We wspomnianym również wcześniej sprawozdaniu uczestniczyłem jako Wójt w 
konsultacjach dotyczących tematu przewodniego - ścieżki pieszo-rowerowej Granice-
Szalonka, gdzie ustalono  termin realizacji – wiosna przyszłego roku. Do końca sierpnia br. 
będzie podana kwota którą będziemy  po naszej stronie zobowiązani zaakceptować i zapłacić. 
Planowana ścieżka będzie wykonana nie w kostce tylko w masie bitumicznej.  
  
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad.  
 
Ad. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
W tym punkcie obrad radni rozpatrzyli następujące projekty uchwał: 
 

1) Nr LV/253/2018 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka 

Opatowska na 2018 rok. 

 
Głos zabrała Skarbnik Gminy – A. Brząkała, która omówiła zmiany uchwały budżetowej Gminy 
Łęka Opatowska na 2018 rok, które stanowią załącznik do niniejszej uchwały. 
 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący odczytał projekt w/w uchwały. 
 



Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 12-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LV/253/2018  
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2018 rok, 
 
 

2) Nr LV/254/2018 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łęka Opatowska na lata 2018-2039. 

 
Głos zabrała Skarbnik Gminy – A. Brząkała, która omówiła zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2018-2039, które stanowią załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt w/w uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 12-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LIV/254/2018  
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 
2018-2039. 
 

3) Nr LV/255/2018 w sprawie przyjęcia Lokalnego programu wspierania 

edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży szkół podstawowych  

i gimnazjum uczęszczających na terenie Gminy Łęka Opatowska. 

Głos zabrał Wójt Gminy: „Wpłynęło pismo z Wydziału Prawnego i Nadzoru Wojewody 
Wielkopolskiego dotyczące zastrzeżeń do podjętej na poprzedniej sesji uchwały w sprawie 
zasad udzielania stypendiów dla dzieci i młodzieży z terenu Gminy Łęka Opatowska     
z którego wynika, iż niezbędne przed podjęciem w/w uchwały w sprawie stypendiów  jest 
przyjęcie programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży szkół podstawowych 
i gimnazjum uczęszczających na terenie Gminy Łęka Opatowska. Zgodnie z sugestią 
Wojewody taki projekt uchwały przygotowano i poddano pod dzisiejsze obrady. 14 dni po 
ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego obu uchwał będzie można 
przyznać zgodnie ze złożonymi wnioskami stypendia dla 80 – ciu dzieci.  

   
 Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 12-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 12 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LV/255/2018 w sprawie przyjęcia 
Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży szkół 
podstawowych i gimnazjum uczęszczających na terenie Gminy Łęka Opatowska. 
 

4) Nr LV/256/2018 w sprawie zasad udzielania stypendiów naukowych, 

przedmiotowych, artystycznych, sportowych oraz za osiągnięcie 

wysokiego wyniku egzaminu ósmoklasisty i gimnazjalnego. 

Głos zabrał Wójt Gminy: „Tak jak wspominałem w poprzednim podpunkcie  
o zakwestionowaniu przez Wojewodę Wielkopolskiego podjętej uchwały w sprawie zasad 
udzielania stypendiów należy podjąć na nowo w/w uchwałę, w której min. usunięto zapis oceny 
z zachowania”.  
 
Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 12-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 12 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LV/256/2018 w sprawie zasad 
udzielania stypendiów naukowych, przedmiotowych, artystycznych, sportowych  
oraz za osiągnięcie wysokiego wyniku egzaminu ósmoklasisty i gimnazjalnego, 
 



 

5) Nr LV/257/2018 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów położonych  
w obrębie geodezyjnym Opatów w sąsiedztwie ulicy Katowickiej  
i Słonecznej w gminie Łęka Opatowska. 

 
Głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 
-  T. Jerczyński, który powiedział, iż projekt był szeroko omawiany 20 sierpnia br. na 
posiedzeniu wspólnym komisji stałych Rady Gminy a następnie odczytał uzasadnienie do 
uchwały, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Idąc dalej, Wójt Gminy poprosił pracownika urzędu P. Annę Pilarek o przedstawienie jakich 
terenów i obrębów uchwała dotyczy. 
 
Następnie głos zabrał inspektor ds. gospodarki gruntami – A. Pilarek: „Uchwała dotyczy, 
terenu miejscowości Opatów. Po prawej stronie przerywane linie to droga krajowa nr 11 u góry 
ulica Słoneczna w Opatowie. Właściciel terenu przewiduje tam funkcję usługowo-produkcyjno-
handlową. Jest to osoba, która obecnie prowadzi już działalność na terenie gminy Łęka 
Opatowska i chce w ramach poszerzenia na nowym terenie ustalić takie warunki zabudowy. 
W chwili obecnej jest to teren użytkowo-rolniczy”. 
 
Wójt Gminy dodał: „Tak jak mówiliśmy na posiedzeniu ostatnim komisji jest to wyjście 
naprzeciw złożonym wcześniej wnioskom mieszkańców. Dzisiaj macie Państwo do przyjęcia 
dokładnie 3 miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego i to też dotyczy rozwoju 
Gminy Łęka Opatowska o który w tym momencie jako gospodarz gminy wnioskuję, aby móc 
wyjść naprzeciw tych przedsiębiorców którzy na terenie naszej gminy planują dalszy rozwój i 
rozbudowę swoich działalności gospodarczych”. 
 
Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt w/w uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 12-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LV/257/2018 w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszarów położonych w obrębie geodezyjnym Opatów  
w sąsiedztwie ulicy Katowickiej i Słonecznej w gminie Łęka Opatowska.  
 

6) Nr LV/258/2018 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów położonych w 
obrębie geodezyjnym Opatów w sąsiedztwie ulicy Bolesławieckiej oraz w 
obrębie geodezyjnym Siemianice w miejscowości Klasak w gminie Łęka 
Opatowska  
 

Głos zabrała A. Pilarek: „Kolejny Plan Miejscowy tym razem na dużej powierzchni ok. 50 ha, 
jest to rozbudowa istniejącego zakładu produkcyjnego w Opatowie przy ul. Bolesławieckiej. W 
dalszej części tego wąskiego paska inwestor planuje fotowoltaikę na potrzeby zakładu. 
Natomiast na dole ten zaznaczony prostokąt to jest część obrębu geodezyjnego Siemianice 
położonego w miejscowości Klasak.  Po prawej stronie obręb Opatów czyli również rozbudowa 
szeroko zakrojonego istniejącego zakładu. Nadmienię, że plany miejscowe podzielono na 3 
plany, ponieważ występują tu grunty klasy III i procedura jest wydłużona, nie chcąc blokować 
innych planów podzieliliśmy to na trzy uchwały na takie 3 sektory również z wolą właściciela 
terenu, inwestora właściciela zakładu produkcyjnego”. 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt w/w uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 12-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LV/258/2018  
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszarów położonych w obrębie geodezyjnym Opatów  



w sąsiedztwie ulicy Bolesławieckiej oraz w obrębie geodezyjnym Siemianice  
w miejscowości Klasak w gminie Łęka Opatowska. 
 

7) Nr LV/259/2018 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów położonych w 

obrębie geodezyjnym Zmyślona Słupska w obrębie geodezyjnym Raków, 

w obrębie geodezyjnym Opatów w sąsiedztwie ulicy Poznańskiej w gminie 

Łęka Opatowska. 

 

Głos zabrała A. Pilarek: „Pierwszy teren położony w obrębie geodezyjnym Zmyślona Słupska, 
w tej chwili teren użytkowany jako usługowo-handlowo-magazynowy oraz część użytkowania 
rolniczego. Jest to rozbudowa istniejącej fabryki mebli, poszerzenie terenu pod działalność 
gospodarczą. Jest to miejscowość Piaski obręb Zmyślona Słupska. Kolejny załącznik dotyczy 
miejscowości Raków. Na tym terenie jest obowiązujący plan zagospodarowania 
przestrzennego o funkcji usługowo – rzemieślniczej. Przystąpienie do sporządzenia planu 
zakłada utrzymanie funkcji, jednak tutaj inwestor wnosi o zmianę parametrów warunków 
zagospodarowania terenu i stąd wywołanie uchwały. Następny załącznik dotyczy 
miejscowości Opatów przy dojeździe do lasu - ulica Poznańska obecnie użytkowany jako 
funkcja produkcyjno-usługowa  na podstawie decyzji o warunkach zabudowy. W tym 
przypadku gestor właściciel terenu wnosi o podtrzymanie tej funkcji, tylko w MPZP wychodząc 
naprzeciw przepisom chce mieć dokument bardziej aktualny o przeznaczeniu tego terenu”. 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt w/w uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 12-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LV/259/2018 w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszarów położonych w obrębie geodezyjnym Zmyślona Słupska w 
obrębie geodezyjnym Raków, w obrębie geodezyjnym Opatów w sąsiedztwie ulicy 
Poznańskiej w gminie Łęka Opatowska. 
 
 

8) Nr LV/260/2018 w sprawie określenia zasad związanych z zapewnieniem 

bezpłatnego transportu i opieki w czasie przejazdu do szkoły i przedszkola 

uczniom zamieszkałym na terenie Gminy Łęka Opatowska.  

Głos zabrał Wójt Gminy: „Spółka PKS Kluczbork realizuje usługę transportu działa jako 
wykonawca natomiast umowa na transport jest podpisana ze Starostwem Powiatowym w 
Kluczborku. Spółka zwróciła się do nas o przyjęcie w/w uchwały która weryfikuje kwestie 
związane z ich ostatnią kontrolą NIK która została przeprowadzona w obydwóch instytucjach. 
Sprawa dotyczy transportu dzieci w zapisie nieuprawnionych. To są te dzieci, które nie 
mieszczą się w kwestiach kilometrowych to co jest wyszczególnione w tym projekcie i dlatego 
żeby wszystkie niejasności wyprostować przygotowano niniejszy projekt uchwały. Tutaj nie ma 
mowy o jakichkolwiek kosztach które by mieli ponosić rodzice tylko my jako gmina w ramach 
umowy będziemy pokrywać. Natomiast te dzieci które w zapisie nie są uprawnione będą miały 
dodatkowe bilety które co miesiąc będą otrzymywały na bazie uprawnień”.   

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt w/w uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 12-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LV/260/2018 w 
sprawie określenia zasad związanych z zapewnieniem bezpłatnego transportu i opieki 
w czasie przejazdu do szkoły i przedszkola uczniom zamieszkałym na terenie Gminy 
Łęka Opatowska.  
 
W tym momencie o godz. 13.45 ogłoszono 5- cio minutową przerwę. 
Po przerwie wznowiono obrady.  



 
Ad. 7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Opieki nad zabytkami na lata 2015-
2018 dla gminy Łęka Opatowska za okres 2015-2016. 
 
Głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 
-  Tomasz Jerczyński, który przedstawił sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Opieki 
nad zabytkami na lata 2015-2018 dla gminy Łęka Opatowska za okres 2015-2016, które 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 Ad. 8. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Brak interpelacji. 
 
Ad. 9. Wolne wnioski i informacje 
 
Jako pierwszy głos zabrała Sołtys wsi Siemianice – E. Skotnik, która podziękowała   
za przybycie Radnym i Sołtysom na Dożynki Gminne oraz za pomoc przy ich organizacji Panu 
Wójtowi i pracownikom Urzędu Gminy. Podziękowała również za wykonanie parkingu przy sali 
OSP w Siemianicach. 
 
Następnie głos zabrał Wójt Gminy: „Dziękuję Pani Sołtys z Siemianic oraz Panu Sołtysowi  
z Łęki Opatowskiej za miłe słowa. Pozwólcie Państwo że ja również Państwu jeszcze raz 
podziękuję tym  wszystkim którzy przyczynili się do organizacji obu imprez, również 
sponsorom a także strażakom za ochronę”.   
 
Idąc dalej Wójt Gminy dodał, iż Pani Mecenas będzie nas reprezentować na jutrzejszej 
rozprawie w Wojewódzkim Sądzie Administracyjnym w sprawie dotyczącej fermy drobiu  
w Piaskach. 
 
Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady, który poprosił o zajęcie się tematem 
spróchniałych części placu zabaw w Trzebieniu. 
 
Idąc dalej Wójt poinformował o sukcesie mieszkańca Kuźnicy Słupskiej, który zdobył szczyt 
Mont Blanc na którym umieścił proporzec Gminy Łęka Opatowska.  
 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad.  
 
Ad.10. Zakończenie obrad LV Sesji Rady Gminy. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Michał Jerczyński o godz. 14.45 zamknął 
obrady LV sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 
 
Protokółowała:        Przewodniczący Rady 
/-/Renata Woźnica                     /-/Michał Jerczyński 


